
 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE SOLIDARITAT 

 

Convocatòria: 7 de juliol a les 20 h al Centre Cívic de Malgrat 

 

Ordre del dia: 

1. Aprovació de l'acta anterior si s'escau  
2. Preparació de la jornada solidària 
3. Torn obert. 

 
 
Assistents per part d’entitats: 
Enric Zaldo, CUP 
X , Mans Unides 
Josep Gelpí, Malgrat amb el Sàhara 
Montse Verdura, Amics de l’Índia 
Teresa Verdaguer, ERC 
Ramir Roger, ERC 
Míriam Reina, Alkaria 
Jorge Ernesto Bourne, Colors 
2 suplents de Càritas 
 

 
Per part de l’Ajuntament: 
Sarah Corpas, Regidora de Solidaritat 
Jordi Vila, Cap Àrea Qualitat de Vida, 
actua com a Secretari del Consell 
 
 

La Sra. Corpas, Regidora de Solidaritat i Cooperació Internacional, obre la reunió a les 
20 h. 

 

1. Aprovació de l'acta anterior si s'escau  

El Sr. Vila llegeix l’acta de la reunió anterior i s’aprova per assentiment de totes les 
persones assistents. 

 

2. Preparació de la jornada solidària 

La Sra. Corpas exposa que l’objectiu de les jornades ha de ser el de donar a conèixer 
el treball que fan les entitats. Demana a cadascuna de les entitats presents que exposin 
les seves propostes. 

 

La Sra. Reina proposa: 

-Activitat explica contes: Vull anar a l’escola; Contes africans 

-Exposició de fotos de Beqaa, Liban 

-Xerrades a les escoles i col·loqui: Què li passa a l’Àfrica? 

-Projecció de documental 

-Paradeta informativa amb material divers i plafons 

 

 



El Sr. Bourne proposa activitats amb música i venda de mejar i begudes. 

 

El Sr. Gelpí proposa organitzar un format de fira d’entitats similar al de Calella, que duri 
una setmana i finalitzi amb una mostra d’entitats on es pugui exposar la tasca que 
realitzen. Proposa també la presentació del llibre ‘Vacances en pau’ i potser algun altre. 
Indica que les propostes han de servir per donar a conèixer la tasca que realitzen les 
entitats. 

Les representants de Càritas i Mans Unides exposen que traslladaran la petició a les 
respectives entitats. 

 

Es debat sobre la conveniència que les entitats puguin vendre productes i la possibilitat 
de fer alguna venda de menjar conjunta. 

 

La Sra. Verdaguer recomana poder disposar d’un espai gran, i el Sr Gelpí suggereix que 
s’editin plafons informatius. 

 

Es debat sobre la possibilitat d’iniciar contactes per dur a terme els serveis comunitaris 
amb els instituts. 

El Sr. Roger exposa que havia proposat un text per redactar un comunicat conjunt del 
Consell sobre els fets de les tanques de Melilla però que un altre grup política ha 
presentat una moció en el mateix sentit pel proper Ple, per la qual cosa no cal que el 
Consell ho debati. 

 

La Sra. Reina demana si es pot parlar amb qui correspongui per tal que els entitats del 
Consell puguin posar paradeta al mercat de St Nicolau, de manera gratuïta i intercalades 
entre les altres parades. 

El Sr. Gelpí demana que es valori si les entitats poguessin arribar dos projectes enlloc 
d’un. 

S’acorda seguir treballant en la recerca d’un format i lloc adient per a la realització de 
les jornades amb tota la informació aportada. 

 

Torn obert  

El Sr. Vila explica que en la sessió del Consell on es van acordar les aportacions del 
Fons de Solidaritat no es va fixar la xifra que s’aportaria a l’Agenda Llatinoamericana. 
Informa que en anualitats anteriors la xifra aportada era de 2.500 €. El membres del 
Consell presents aproven per unanimitat que l’aportació del Fons de Solidaritat amb 
recursos del 2020 sigui de 2.500 €. 

 

 

 


